

GFRK styrelsemöte 2025-10-19 (reviderat)

Närvarande: Sofia Nordlund, Karolina Häägg Franzén, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Saga Plym, Emilia Dahlbom



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Marlene Plym

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av ordförande Sofia Nordlund.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Marlene Plym.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2025-09-25 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Saga informerade kring den planerade Halloweenkvällen 1/11. Först kommer det vara en Halloweenhoppning på dagen och sen ungdomsaktiviteten på kvällen. De kommer hålla till i skogen och i klubbis så information behöver gå ut till hästägare att det kommer förekomma aktiviteter i skogen mellan 19 och 20.
- Emilia ser till att terminsplaneringen kommer ut till US så att de kan planera sina aktiviteter så att de inte krockar med övriga aktiviteter.
- Det blir troligen ingen US-arrangerad julaktivitet. Men däremot kommer det att arrangeras en pakethoppning i närhet till jul.
- US säljer lediga platser i SIHS-bussen, det behöver ut information om det. Det gäller den 29/11 och då till kvällsshowen.
- Försäljning av Ullmax pågår t.om onsdag 22/10. 2400 i förtjänst hittills, men allt är inte registrerat än.
- Mer vuxet stöd behövs till planering och organisation av aktiviteter. Marlene erbjuder sig att hjälpa till med det och även att agera som mellanhand mellan US, styrelsen och personalen.

5. Ridskoleverksamhet

- Emilia informerade att verksamheten rullar på bra. Walter är igång och går lektioner igen. En kiropraktor har kollat Crusette och Blenda. Blenda är på väg tillbaka, går just nu med på skritt och trav-lektioner. Crusette är utlånad på foder till och med februari, under tiden har hon en igångsättningsplan, om hon håller för det så kommer hon säljas sen.

- Betty och Bambi vilade en vecka och är nu igång igen med lektioner. De upplevs var bra köp, de känns robusta. De kom från Tossene Gård.
- Emilia har räknat på beläggningen utifrån det antal hästar klubben har och för att gå fullt skulle vi behöva ha 280 uppsittningar men vi har i dagsläget bara 250 uppsittningar.
- Nästa vecka startar en ny kurs för vuxna nybörjare. Det går lättare att fylla vuxen-kurser än barnkurser, så om vi inte får fullt nästa år så får vi fylla på med vuxenkurser. Det kommer en prova-på-dag för föräldrar och kanske ger det lite fler intresserade vuxna.
- Emilia har tagit fram en åldersanpassad prisplan till nästa år. Meningen med den är att den ska vara mer anpassad till hur hästarna belastas under lektionerna.

6. Anläggning

- Sofia vill ha med Emilia A på mötena kring punkterna anläggning och inackordering på framtida styrelsemöten.
- Vi har fått en anmälan på oss till Länsstyrelsen kring vattenanläggningen. Emilia har varit i kontakt med dem. Den är inte tillståndspliktig men vi ska skicka in en anmälan att vattenuttaget ur anläggningen förändrats, det ska göras senast april.
- Emilia håller på med ansökan till Allmänna arvsfonden kring cafeterian. Det saknades någon bild så hon behöver komplettera den.
- Helene har pratat med sotningsväsendet kring klimatet i stallet, med anledning av att det råder delade meningar kring om det blir bättre eller sämre av att ha ytterdörrarna stängda. Sotningsväsendet svarar att den ventilation som finns i stallet är en så kallad undertrycksventilation och för att den ska fungera så behöver fönster och dörrar hållas stängda. Då skapas ett undertryck i byggnaden som i sin tur ger ett kontrollerat inflöde av luft via tilluftsventilerna. Stallchefen och ridskolechefen kommer att fatta beslut kring hur dörrarna ska hanteras.

7. Inackordering

- En ledig box. Beläggningen är god.
- Stallmöte planeras.

8. Personal

- Emilia och Lovisa går kurs. Det går bra. Det ger mycket input från andra föreningar vilket är nyttigt.
- Alva har problem med foten och är sjukskriven just nu.
- Ida är klar med sin utbildning.
- Vi diskuterade upplägget av personalkläder och Emilia berättade lite hur man gör på andra ridskolor som hon varit i kontakt med.

9. Medlemmar

- Inget nytt

10. Ekonomi

- Vi väntar på att få in en del bidrag.
- Lite fler aktiviteter är inbokade under resten av året för att försöka få in lite extra pengar så att vi håller budget.
- Julklappsförsäljning pågår. Marlene kollar även på att sälja klubbkläder.
- Vi tittade på förslag till elavtal då det nuvarande går ut sista oktober. Med tanke på att klubben inte har råd med stora oväntade utgifter så beslutar vi att teckna ett nytt fastprisavtal på 12 månader med Gävle Energi.

11. Sponsring

- Gävle Energi har visat intresse av att få sätta upp en skylt på gaveln till Klubbis.

12. Styrelsen

- Emilia har pratat med valberedningen och de påbörjar nu sitt arbete att hitta styrelsemedlemmar inför årsmötet framåt februari.
- Ett mejl till styrelsen kom i mitten av september. Det är undertecknat av 2 uppstallade och en lektionsryttare. Det handlar om det tidigare vistelseförbudet och uppsägningen av en uppstallad och innehöll ett antal frågor kring ärendet. Emilia har svarat på frågorna. Mejlen sparas ner i styrelsemappen.
Det är oklart för styrelsen om det finns fler som är oroliga/missnöjda över besluten som tagits och vi bestämmer därför att styrelsen ska medverka på hästägaremötet 9/11 för att ge möjligheten till att diskutera frågan samt för att belysa ordningen i en ideell förening och rutiner för kontakt med styrelsen mm.
- Det har gjorts anmälningar till myndigheter gentemot styrelsemedlemmar privat som kan härledas till deras uppdrag för styrelsen och vistelse i stallet.
- Verksamhetsplanering för styrelsen kommer genomföras 9/11.

13. Tävling

- Tävlingskommittén hade möte i torsdags. De klargjorde roller samt vilka som representerar på tävlingsmöte nästa vecka.
- 3 tävlingar planeras inför kommande år.
- Info har gått ut till hoppspecialare att de ska vara funktionärer vid tävlingar samt hjälpa till att renovera hinder mm.

14. Cafeteria

- Informationen kring evenemang och att det då behöver handlas in grejer till cafeterian behöver bli bättre.
- Vi behöver även bli bättre på att se över utgångsdatum på varorna. Kanske kan vi ersätta mjölkterror med mjölkpulver i stället så det slipper bli utgången.

15. Övrigt

- Inget övrigt.

16.Nästa möte

Nästa möte hålls 20/11.

17.Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.